
  

  

Protokoll Svenska Aralsjösällskapets årsmöte 2021  

Årsmötet ägde rum den 10 maj, via Zoom.  

 

Närvarande:  Gunilla Björklund, Leo Granberg, Lars Rydén, Ann-Mari Sätre, Bo Libert, Björn Frostell, 

Mattias Vesterlund, Gitte Jutvik Guterstam, Lars Hylander. 

  

1. Mötets öppnande.  
Ann-Mari hälsade oss välkomna till årsmötet.  

 

2. Val av ordförande, sekreterare och justerare.  

Till mötesordförande valdes Ann-Mari, Gitte till sekreterare och till justerare valdes Mattias.  

3. Kallelse till mötet 

Årsmötet ansåg att medlemmarna hade informerats om årsmötet i laga ordning. 

 

4. Verksamhetsberättelse  

Året har varit speciellt med endast digitala möten och begränsningar av utåtriktade aktiviteter. 

Engagemanget i styrelsen har varit stort medan rekrytering av nya medlemmar går dåligt. 

Ambassadör Ingrid Tersman har givit oss information om läget i regionen. Ett position paper har 

formulerats. Kontakten med universiteten som deltog i UZWater projektet 2013-2016 har mötts 

positivt och resulterat i en kurs med 12 studenter på masternivå. Lars R berättade om kursen han 

initierat och där några styrelsemedlemmar deltagit som föreläsare. Kursen har varvat föreläsning 

på 30 minuter med frågor, redovisningar och korta presentationer. Studenterna hade aldrig 

tidigare gjort en presentation och språket var ett hinder för flera. Nu återstår utvärdering och 

examination. Föreläsningarna finns inspelade på SASS hemsida.  

 

I samarbete med IRES Institutet för Rysslands- och Euroasienstudier arrangerades i november 2020 

i ett webinar om kvinnors situation i Centralasien respektive i februari 2021 ett webinar om 

utvecklingen av politik och samhälle i Centralasien. 

 

Besöken på hemsidan har minskat något. Mötet gick igenom verksamhetsberättelsen och lade den 

till handlingarna.  

 

5. Ekonomisk berättelse.  

Vår kassör Lars H gick igenom resultat och balansräkningen.  

 

6. Revisionsberättelse.  

Revisionsberättelsen lästes upp.  



 

7. Ansvarsfrihet 

Fråga om styrelsens ansvarsfrihet för verksamhetsåret. Mötet gav styrelsen ansvarsfrihet.  

   

8. Fastställande av budget för verksamhetsåret 2021 

Någon budget för 2021 har inte tagits fram eftersom det med nuvarande intäkter inte finns 

ekonomiskt utrymme för annat än stående kostnader för hemsida och bank. Mötet kunde inte ta 

något beslut.  

 

9. Fastställande av medlemsavgift  

Årsavgiften höjdes vid förra årsmötet till att för 2021 bli 200 kr. Mötet beslutade att den även för 

2022 ska vara 200kr. 

 

10. Verksamhetsplan för verksamhetsåret 2021 

Någon verksamhetsplan för 2021 har inte tagits fram och mötet kunde inte ta något beslut. 

Styrelsen fick i uppdrag att sammanfatta förslag och forma en verksamhetsplan på kommande 

styrelsemöte. För att underlätta detta uppdrogs till Gitte att göra en sammanställning av 

verksamhetsidéer från 2020 medan Björn och Bo L. fick i uppdrag att komma med ett förslag på 

webinar. 

 

11. Valärenden 

a) Val av ordförande. Stadgarna säger att ordförande väljs på två år. Ann-Mari valdes förra året 

och kvarstår som ordförande. 

 

b) Val av ledamöter. Ledamöter vars mandat går ut är Lars Rydén, Jerker Jarsjö, Bo Libert och 

Mattias Vesterlund Samtliga valdes om för ytterligare två år. Ledamöter vars mandat kvarstår 

ytterligare ett år är Björn Frostell, Gitte Jutvik Guterstam och Lars Hylander.  

 

c) Val av suppleanter. Till suppleanter för två år valdes Bo Kjellén, Gunilla Björklund och Christian 

Andersson 

 

d) Val av revisor och revisorssuppleant. Ulf Holmberg och Marianne Nilsson har båda önskat 

avgå. Mötet tackade för deras arbete. Till ny revisor valdes Leo Granberg och till 

revisorssuppleant Kajsa Guterstam, båda på ett år. 

 

e) Val av valberedning. Här fanns inga förslag och mötet kunde inte välja en ny valberedning. 

Styrelsen fick i uppdrag att söka två personer till valberedning. 

 

12. Övriga frågor 

Inga övriga frågor fanns.   

 

13. Mötets avslutande 

Ann-Mari tackade och avslutade mötet.   

 

 

 

   

Gitte Jutvik Guterstam                            Mattias Vesterlund                                 Ann-Mari Sätre 



Sekreterare                                            Justeringsperson                                  Ordförande 


